

# **10D7N**

米兰/梅斯特雷/圣马力诺/罗马/佛罗伦萨/

Penang ₹ Bergamo

Tour Code: PESBP-1



**Wine Tasting** 品尝葡萄酒



The Galleria Vittorio Emanuele II 埃马努埃莱三世长廊

行程次序,以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





D3

D5

PENANG TRANSIT CITY **₹ BERGAMO** 

(MOB)

☑ Overnight on board

**D2** BERGAMO 🖨 (6 KM 1H) MILAN (-/-/D)

- ✓ Milan Cathedral Duomo (Photo Stop)✓ Galleria Vittorio Emanuele II (Shopping)
- ☑ Teatro Della Scale (Photo Stop)
- ✓ Sforza Castle (Walking Orientation)

MILAN 🖨 (313 KM 4 H 30 MINS) MESTRE

(B/-/D)

- ☑ St. Mark's Square (Walking Orientation)
- ☑ Bridge of Sigh (Photo Stop)
   ☑ St. Mark's Cathedral (Walking Orientation)
- ☑ Murano Glass Factory (Visit)
- ✓ Doge's Palace (Photo Stop)
- ☑ Rialto Bridge (Walking Orientation)

**MESTRE ☐** (345 KM 5 H 15 MINS) SAN MARINO

(B/-/D)

(B/L/D)

☑ Design outlet Noventa Di Piave

SAN MARINO 🖨 (333 KM 5 H) ROME

(B/L/D)

- ☑ San Marino Square (Photo Stop)
- ☑ Piazza Della Liberta (Photo Stop)
- ☑ Basilica Del Santo Marino (Photo Stop)

D<sub>6</sub> **ROME** 

- (B/L/-)
- ☑ Colosseum (Photo Stop)
- ☑ Arch of Constantine (Walking Orientation)
- ✓ Roman Forum (Walking Orientation)✓ Vittoriano Monument (Drive Pass)
- ☑ Piazza Venezia (Drive Pass)
- ☑ Trevi Fountain (Walking Orientation)
- ☑ Spanish Steps (Walking Orientation)
- ☑ St. Peter Square (Photo Stop)
- ☑ St Peter's Basilica (Photo Stop)

#### ROME (273 KM 4 H) FLORENCE (B/L/D) **D7**

- ☑ Piazza Michelangelo (Photo Stop)
- ☑ Door of Paradise (Walking Orientation)
- ☑ Ponte Vecchio (Walking Orientation)
- ✓ Piazza Signoria (Walking Orientation)
   ✓ Piazza Santa Croce (Walking Orientation)
- ☑ Santa Maria Del Fiore (Walking Orientation)
- Giotto Bell Tower (Walking Orientation)
- FLORENCE 🖨 (25 KM 35 MINS) PRATO 🖨 (75 KM 1 H 15 MINS) PISA
  - ☑ Wine Tasting
  - ☑ Miracle Square (Photo Stop)
  - ✓ Leaning Tower (Photo Stop)

PISA A TRANSIT CITY D9 (B/MOD)

**ARRIVAL PENANG D10** 

#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

#### **MILAN**

The Galleria Vittorio Emanuele II - is the world's oldest shopping mall, the Galleria is named after Victor Emmanuel II, the first king of the Kingdom of Italy.

#### **VENICE**

- The Bridge of Sighs Is a bridge located in Venice, northern Italy. The enclosed bridge is made of white limestone and has windows with stone bars. It passes over the Rio di Palazzo and connects the New Prison to the interrogation rooms in the Doge's Palace
- Murano Glass Blowing is glass made on the Venetian Island of Murano, which has specialized in fancy glass wares for centuries.
- The Rialto Bridge Is one of the four bridges spanning the Grand Canal in Venice, Italy. It is the oldest bridge across the canal and was the dividing line for the districts of San Marco and San Polo.

#### **ROME**

- Trevi Fountain Is a fountain in the Trevi district in Rome, Italy, designed by Italian architect Nicola Salvi and completed by Pietro Bracci. It is the largest Baroque fountain in the city and one of the most famous fountains in the world.
- Roman Forum Is a rectangular forum (plaza) surrounded by the ruins of several important ancient government buildings at the center of the city of Rome.
- Colosseum Built of concrete and stone, it was the largest amphitheatre of the Roman Empire, and is considered one of the greatest works of Roman architecture and engineering. It is the largest amphitheatre in the world.

#### **VATICAN CITY**

- St. Peter's Square is a large plaza located directly in front of St. Peter's Basilica in the Vatican City, the papal enclave inside Rome, directly west of the neighborhood or rione of
- St. Peter's Basilica Is a Late Renaissance church located within Vatican City. St. Peter's is the most renowned work of Renaissance architecture and remains one of the largest churches in the world.

\*Please note that during New Pope or Jubilee period, St. Peter's Basilica may be closed for mass and other celebration without prior notice.

#### **FLORENCE**

- Piazzale Michelangelo is a square with a panoramic view of Florence.
- Piazza Signoria Is an L-shaped square in front of the Palazzo Vecchio in Florence, Italy. It is the focal point of the origin and of the history of the Florentine Republic and still maintains its reputation as the political hub of the city.
- Giotto's Bell Tower Is a free-standing campanile that is part of the complex of buildings that make up Florence Cathedral on the Piazza del Duomo in Florence, Italy.

#### **PISA**

Leaning Tower - Pisa is a city in Italy's Tuscany region best known for its iconic Leaning Tower. Already tilting when it was completed in 1372, the 56m white-marble cylinder is the bell tower of the Romanesque, striped-marble cathedral that rises next to it in the Piazza dei Miracoli.



√ 7 Breakfasts / 4 Lunches / 6 Dinners

Special Cuisines:

★ Mix Western Meals and Chinese Meals ★ Hot Breakfast



#### HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

✓ Milan x 1 Night x 1 Night Mestre

San Marino x 1 Night Rome x 2 Nights

√ Tuscany / Prato x 1 Night ✓ Pisa x 1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



精简行程

## 槟城 オ 中转城市 オ 贝加莫

(机上用餐)

☑ 夜宿机上

#### 第二天 贝加莫 🗐 (61公里1小时) 米兰

(-/-/晚)

- ☑ 米兰大教堂 (拍照)
- ☑ 埃马努埃莱耳 二世长廊 (购物)
- ☑ 斯卡拉歌剧院 (拍照)
- ☑ 斯福尔扎城堡 (步行游览)

#### 第三天

# 米兰 🖨 ⑶汕公里4小时30分钟 梅斯特雷

(早/-/晚)

- ☑ 圣马可广场 (步行游览)
- ☑ 叹息桥 (拍照)
- ☑ 圣马可大教堂 (步行游览)
- ☑ 穆拉诺玻璃工厂(参观)
- ☑ 总督府 (拍照)
- ☑ 里亚托桥 (步行游览)

#### 筐四天

## 梅斯特雷 🖨 (345公里 5小时15分钟) 圣马力诺

(早/-/晚

☑ 诺文塔・迪・皮亚韦名牌直销中心 (购物)

#### 第五天

### 圣马力诺 🗐 (333公里5小时) 罗马 (里/年/晚

- ☑ 圣马力诺广场
- ☑ 自由广场
- ☑ 圣马力诺圣殿

#### 罗马 第六天

(早/午/-

- ☑ 斗兽场 (拍照)
- ☑ 君士坦丁凯旋门 (步行游览) ☑ 古罗马广场 (步行游览) ☑ 威尼斯广场 (路途经过)

- ☑ 维托里亚诺纪念碑 (路途经过)
- ☑ 许愿池 (步行游览)
- ☑ 西班牙阶梯 (步行游览)
- ☑ 圣彼得广场 (拍照)
- ☑ 圣彼得大教堂 (拍照)

#### 第七天

### 罗马 🗐 (273公里4小时) 佛罗伦萨

- ☑ 米开朗基罗广场 (拍照)
- ☑ 天堂之门(步行游览)
- ☑ 老桥 (步行游览)
- ☑ 西尼奥利亚广场 (步行游览)
- ☑ 圣十字广场 (步行游览)
- ☑ 圣母百花大教堂 (步行游览)
- ☑ 乔托钟楼 (步行游览)

#### 第八天

## 佛罗伦萨 🖨 (25公里35分钟) 普拉托

**一** (75公里1小时15分钟) 比萨

(早/午/晚)

- ☑ 品尝葡萄酒
- ☑ 奇迹广场 (拍照)
- ☑ 比萨斜塔 (拍照)

#### 第九天

#### 比萨 才 中转城市

(早/机上用餐)

#### 抵达槟城 第十天

#### 观光景点:

**埃马努埃莱二世长廊**-是世界上最古老的购物中心,座落在米兰主教座堂广场北侧的显要 位置,并连接斯卡拉广场。长廊得名于意大利统一后第一位国王埃马努埃莱二世。

## 威尼斯

- 叹息桥 位于意大利威尼斯圣马可广场附近,公爵府(总督府)侧面的一座巴洛克风格的石桥。此 条叹息桥是密封式拱桥建筑,由内向外望只能通过桥上的小窗子。叹息桥的两端连接法院与监狱两 处,死囚通过此桥之时,常是行刑前的一刻,因感叹即将结束的人生而得名;是威尼斯最著名的桥 梁クー
- **穆拉诺玻璃吹制** 是在威尼斯的穆拉诺岛上制作的玻璃,几个世纪以来一直专注于花式玻璃器皿。 里阿尔托桥 - 是意大利威尼斯3座横跨大运河的桥梁之一,也是其中最古老的一座。里阿尔托桥属于 ,两旁则是市场及餐厅。 文艺复兴风格,也被称为"白色巨象"

#### 罗马

- 特葉维喷泉 别称"少女喷泉",但它最著名的名字还是"许愿泉"。特莱维喷泉于1762年完工, 是由尼科拉•萨尔维设计完成的,历时30年才建成,是一座位于意大利罗马的喷泉,也是罗马最大的 巴洛克风格喷泉。特莱维喷泉也是罗马市著名的景点,游客通常会在此地许愿。
- 古罗马广场 古罗马广场又称古罗马市场,亦有"露天博物馆"之称,曾是古罗马帝国的政治经济 中心,代表着古罗马建筑的辉煌,每年都吸引着大量游客参观。
- 罗马斗兽场 建于公元72至82年间,遗址位于意大利首都罗马市中心。从功能、规模、技术和艺术 风格各方面来看,罗马斗兽场是古罗马建筑的代表作之一。它的施工速度之快也是一个奇迹。

# 頹蒂冈城

- **圣彼得广场** 这个集中各个时代的精华的广场,可容纳50万人,因广场正面的圣彼得大教堂而出名 ·是罗马教廷举行大型宗教活动的地方。广场的建设工程用了十一年的时间 (1656~1667年)·由世 界著名建筑大师贝尔尼尼亲自监督工程的建设
- 圣被得大教堂 是位於梵蒂岡的一座天主教宗座聖殿,建於1506年至1626年,為天主教會重要的 象徵之一。聖伯多祿大殿由於其禮拜儀式,是著名的天主教徒朝聖地點之一。

备注:罗马-在新教皇选举或禧年期间,圣彼得大教堂可能会因弥撒或其他庆祝活动而临 时关闭, 恕不另行通知。

## 佛罗伦萨

- **坐开相基罗广场** 是章大利佛罗伦萨最著名的俯瞰该市美丽全暑的地点。
- 意大利佛罗伦萨旧宫前的 "L" 形广场,得名于旧宫(领主宫)。是佛罗伦萨共和国起 源与历史的焦点,至今仍享有该市政治中心的名声。这里是佛罗伦萨人以及众多游客的聚会地点。
- 紧挨着圣母百花大教堂西主立面南侧,外墙饰面风格与大教堂相近。乔托钟楼比大教堂 建成得早:旧钟楼遭大火烧毁后,佛城人就请了乔托来设计新钟楼

#### 比萨

比萨斜塔 - 是意大利托斯卡纳地区的一座城市,以其标志性的斜塔而闻名。这座56米长的白色大理 石圆柱体是独立式钟楼,是奇迹广场三大建筑之一,于1372年完工, 塔身倾斜向东南。



√7早餐/4午餐/6晚餐 风味餐:

★ 热早餐 ★ 中餐与西餐为主

\* \* \* \*

酒店住宿(7晚)

- ✓ 米兰
- √ 梅斯特雷 ✓ 圣马力诺
- ✓ 罗马
- x1晚 x2 晚 x1 晚

x1 晚

x1 晚

√ 托斯卡尼/普拉托 ✓ 比萨 x1 晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

# **GENERAL INFORMATION**

# · 意大利 ITALY ·

\*\*\*\*

货币 Currency	Euro - EUR		信用卡 Credit Card	Contact credit card centre to extend your credit card limit *Credit Card are used widely in Europe	
货币兑换率 Exchange Rate	EUR 1 = RM 5.10  *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*		拨号代码 Dial Code	Italy 意大利 +39	
电压 Voltage	230 Volts, 50Hz		插座 Power Socket	Type C (2-pin)  Type E (2-pin)  *Please bring a universal electric plug adapter	
时差 Time Difference	Apr-Sep - Approximately 6 hours behind of Malaysia Oct-Mar - Approximately 7 hours behind of Malaysia		行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过30公斤。	
气候 Weather	<ul><li>☐ Spring 春季</li><li>3月 – 5月</li></ul>		itumn 秋季 ] – 11月	<ul><li>── Winter 冬季</li><li>12月 – 2月</li></ul>	
. I .	Mar to May	6月 – 8月 Jun to Aug		p to Nov	Dec to Feb
	10℃ – 25℃	28°C – 37°C		: – 20℃	_5°C — 11°C  *Subject to weather of the day**以当天天气报告为准**
飞机型号 Aircraft Type	Boeing 737				Subject to Water of the Say
Departure Date: Flight: 航班行程:					
Tour Fare: 团费:			Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:		
Tipping: 小费:			Agent Collection Fee: 旅行社代收费:		
Visa: 签证:			Travel Insurance: 旅行保险:		
			TOTAL: 总数:		
	GD Partner:				

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441